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ΕΡΩΤΗΣΗ    

ΠΡΟΣ ΤΟΝ ΥΦΥΠΟΥΡΓΟ ΠΑΡΑ ΤΩ ΠΡΩΘΥΠΟΥΡΓΩ  
ΑΡΜΟΔΙΟ ΓΙΑ ΘΕΜΑΤΑ ΕΠΙΚΟΙΝΩΝΙΑΣ ΚΑΙ ΕΝΗΜΕΡΩΣΗΣ 

 
Θέμα: Μέτρα στήριξης των επαρχιακών εφημερίδων 

 
Ο διαχρονικός ρόλος των επαρχιακών εφημερίδων στην ενημέρωση και την προάσπιση 
των συμφερόντων της ελληνικής περιφέρειας είναι γεγονός αναντίρρητο. Πολλά από αυτά 
τα έντυπα κατόρθωσαν να κερδίσουν αξιοζήλευτη θέση τόσο ως προς την ποιότητα της 
ύλης τους όσο και προς το επίπεδο της κυκλοφορίας τους, που ενίοτε ξεπερνά πολλά 
αθηναϊκά φύλλα. Δυστυχώς, όμως, η γενικότερη πτώση της ανάγνωσης εφημερίδων έχει 
κτυπήσει και τον κλάδο του περιφερειακού έντυπου τύπου, ενώ η σχεδόν δεκαετής 
οικονομική κρίση δημιούργησε επιπλέον σοβαρά προβλήματα. Η παρούσα κρίση της 
πανδημίας και των μέτρων για την αντιμετώπισής της οδηγούν πλέον τον επαρχιακό Τύπο 
στα όρια της επιβίωσής του.  
Αναγνωρίζοντας τον καταλυτικό ρόλο που παίζει στην κοινωνική και οικονομική ζωή της 
ελληνικής περιφέρειας, η Πολιτεία οφείλει να στηρίξει τον έντυπο επαρχιακό Τύπο, που 
αριθμεί άνω των 232 εβδομαδιαίων και ημερήσιων εφημερίδων, αλλά και των εκατοντάδων 
ανθρώπων που βρίσκονται πίσω του, βάσει και των προτάσεων που έχει καταθέσει η 
Ένωση Ιδιοκτητών Επαρχιακού Τύπου.  
 

Κατόπιν τούτων ερωτάται ο αρμόδιος υπουργός: 
 
1) Συνιστά μνημονιακή υποχρέωση η κατάργηση του υποχρεωτικού χαρακτήρα 
δημοσίευσης των κρατικών καταχωρήσεων; Αν όχι, λαμβάνοντας υπ’ όψιν το ελάχιστο 
δημοσιονομικό κόστος δημοσίευσης των διακηρύξεων στις εφημερίδες και την ανάγκη για 
διαφάνεια των δημοσίων συμβάσεων σε τοπικό και περιφερειακό επίπεδο, προτίθεσθε να 
διατηρήσετε τον υποχρεωτικό χαρακτήρα δημοσίευσης των κρατικών διακηρύξεων και μετά 
το 2021; 
2) Προτίθεσθε να καταργήσετε την επιβολή της εισφοράς του 2% που οφείλει να καταβάλλει 
ο Περιφερειακός Έντυπος Τύπος υπέρ του ΕΔΟΕΑΠ (Ενιαίος Δημοσιογραφικός 
Οργανισμός Επικουρικής Ασφάλισης Περίθαλψης) από τον οποίο δεν προκύπτει για τα 
μέλη του κανένα άμεσο όφελος;  
3) Προτίθεσθε η κατανομή των ποσών από τα Μέτρα Στήριξης του Έντυπου Τύπου να 
γίνεται με βάση τον υπολογισμό των Ετήσιων Μονάδων Εργασίας (ΕΜΕ) ή των 
εργαζομένων με κάθε μορφή απασχόλησης τη στιγμή που γίνεται η δήλωση;  
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